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14.06.08 

 
Referat af forretningsudvalgsmøde afholdt hos Hans Skogstad, Rågeleje, tirsdag den 10. juni 2008. 
Til stede var Kjeld Sandstød, Hans Skogstad, Niels Johansson, Vibeke Skovbogaard-Olsen, Ole Baltz og 
Kurt Christensen. 
Uden afbud: Ervin Cortsen. 
 
Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
 
Godkendelse af referat fra den 4. marts 2008: Godkendt 
 
Formanden orienterer: Mange henvendelser pr. tlf. om møder i anl. af generalforsamlinger.  
Damgården i Udsholt udstykket og der er opstået problemer om optagelse i grundejerforening. Foreslår et 
møde mellem grundejerforbundet, grundejerforeningen, Ferdinandsen, Vej & Park (kommunen) og de syv 
nye huse i udstykningen. Ole Baltz deltager sammen med formanden. 
 
Økonomi: Kassereren meddeler at der er 30.000 kr. i kassen. Udsendt 8 rykkere. 
 
Emner til kontaktudvalgsmødet den 26. juni 2008:  
Synliggørelse af vejskilte – vedligeholdelse af vejkanter. 
Korrekt skiltning. 
 
Brev fra Gilbjergskovens Grundejerforening: Beder om hjælp til at sikre de rekreative områder. Niels vil 
sætte et brev op.  
 
Logo fremvisning fra FU medlemmer + sammensætning af læserbrev: Et par forslag fremlagdes men 
man enedes om at godkende Niels Johansson’s forslag. Formanden vil få en journalist til at udarbejde en 
artikel til Ugeposten. 
 
Rodegruppen: Arbejder meget tilfredsstillende efter ny tovholder, Kristine Lynæs Pedersen. 
 
Bjørneklogruppen: Kurt Christensen er ikke tilfreds med indsatsen. Forslag om at rette henvendelse til alle 
grundejerforeninger om bekæmpelsen af Bjørneklo. 
 
Affaldsgruppen: Byttecentralen skal ikke genåbnes. Hans har forslag om, som i Allerød, at holde 
indsamling af genbrugsting en gang om måneden, hvor overskuddet går til spejdere eller andre frivillige 
organisationer.  
 
Kollektiv-Trafiksikkerhedsgruppen: Intet. 
 
DONG energy gruppen: Intet. 
 
Mobilantennemast-gruppen: Kjeld Sandstød har meldt fra. 
 
Strand og Kystsikringsgruppen: Diskussion om plan for hele kysten . Kystsikringsanlæg. 
 
Vandmiljø gruppen: Budget på kr. 2 mia kr. til flytning af rensningsanlæg. 
 
Eventuelt: Vedtaget at reservere FLS kursusejendom til repræsentantskabsmøde den 28. sept. 2008. 
Niels meddeler, at han ikke ønsker valg til forretningsudvalget. 
 
Næste møde: 2. september 2008 hos formanden.  (Kontaktudvalgsmøde 18.09.08) 
 
Referent: Vibeke Skovbogaard-Olsen      


